
Verslag online vergadering via Zoom Dorpsraad Gorssel , 6 december 2021 
Aanwezig: Otto van Harmelen, Marije Alma, Paul Wiegerinck, Niels Heemskerk, Wilja Klein 
Teeselink, Pam van’t Hof 

Agenda: 
1. Notulen: geen opmerkingen 
2. Evaluatie overleg kernwethouder: goed overleg met een scherpe voorzitter. 

Opvallend dat verschillende punten voor lange tijd op de agenda’s staan van 
afgelopen overleg. Actie: Wouter Swam en Robert Bosch 

3. Voortgang GA! 
Zie reactie op Gorssel.nl en de website GA! inspraak over de voorgestelde wijzingen 
waarschijnlijk na de verkiezingen. De dorpsraad heeft extra druk uitgeoefend op de 
professionalisering van onderzoeken en om de voortgang te versnellen. Twee locaties bieden 
perspectief voor de inpassing van voorzieningen en functies die de werkgroep voor ogen heeft. 
Dat blijkt uit de eerste stedenbouwkundige analyses. Inpassing gebeurt in combinatie met de 
uitwerking van de woonvisie Gorssel. Het gaat om de locatie Vullerschool en ‘t Trefpunt. Voor de 
locatie Vullerschool is inpassing alleen mogelijk als er voor een deel gebruik gemaakt mag 
worden van de Roskamweide, die ernaast ligt. Verder hebben beide locaties hun eigen 
planologische aandachts- en oplossingspunten. Denk onder meer aan verkeersveiligheid, milieu 
en geluid. Die punten worden nu door specialisten verder uitgewerkt en vertaald in een eerste 
stedenbouwkundige schets. 
Uitwerken in haalbaarheidsonderzoek focus is gericht op Trefpunt en de Vullerschool; onder de 
dorpsbewoners bestaat grote zorg over de uitwerking qua bebouwing, maar ook over de 
toegenomen verkeersintensiviteit. 

5. Verkeer: N en F 348, onderzoek verloopt uiterst langzaam. Onduidelijk is de 
reden hiervan; de kernwethouder is hier op aangesproken. 
De pilot in 2020 goed verlopen met de toegestane snelheid van 60 km de 
dorpsraad pleit nog steeds voor snelle invoering hiervan. 8/12: wordt een digitale 
bijeenkomst gehouden om te komen tot structurele en pragmatische oplossingen 
voor knelpunten als 30 km Hoofdstraat en voetpaden molenweg Jumbo – 
Joppenlaan. misschien moeten we zelf een video maken over de verkeerssituatie 
bij de Jumbo, om duidelijk te maken dat deze situatie niet langer geduld kan 
worden! geen stoep, geen uitwijk voor rollators en kinderwagens, 
onoverzichtelijk. Otto gaat nog met de wethouder rondlopen 

6. Centrum: 
1. Werkgroep Gorssel Bloeit is positief van start gegaan 7 vaste 

vrijwilligers + 4 flex. Voor begin 2022 worden er 4 -6 bloembakken 
van Cortenstaat aangeschaft Eric Suyten maakt een meer 
gedetailleerd begrotingen plan Vlgs de begroting 4 grote bakken 
aanschaffen ( à€ 800-1000). 

Actie Paul maakt tevens overzicht van begrootte stappen ( opstart, bakken 
kopen ,  bloemen inkopen ) ten behoeve van reservering  

7. Woonvisie: wat maakt een dorp tot een dorp? Navraag doen bij Vereniging 
kleine dorpen, en Jasper Peters 

8. Zorgcoördinator: Marije laat deze week advertentie plaatsen. Op zoek naar 
betaalde vrijwilliger. Oranjefonds en Gemeente hebben toegezegd subsidie te 
verlenen. De toezegging van de gemeente moet op schrift zodat het Oranjefonds 
een deel van het bedrag kan overmaken. Overdracht Lieke Pieters voor eind 
2021. 

1. Actie Marije advertentie plaatsen uiterlijk 15 dec. 
9. Bord Zorgtuin: bord betaald, bank ook na overleg van factuur. De bank moet op 

vaste plaats tegenover bord geplaatst worden. 
10. Het bestuur besluit het bankje ook te financieren . De bank moet op vaste plaats 

tegen over bord geplaatst worden. Actie Pam informeert Zorgtuin zsm 
11. Bundel met het Oog op Gorssel: van Welzen heeft een groot aantal kunstenaars 

en dichters bereikt, velen zijn positief. Actie Paul overzicht gemaakt van 



gemaakte en gereserveerde posten van GG. Er moet nog een begroting 
gemaakt worden voor het erfgoed educatie project.a. Actie Paul een opzet 
begroting te maken voor de Dorpsraad jaar 2022 zodat wij die de volgende 
vergadering kunnen bespreken 

12.  Begroting 2022: a. Actie Paul een opzet begroting te maken voor de 
Dorpsraad jaar 2022 zodat wij die de volgende vergadering kunnen 
bespreken. 

13. Automaatje: via Margreet Vos, automaatje is een initiatief van de ANWB, waarin 
vrijwilligers met hun eigen auto slecht ter been zijnde bewoners kunnen 
vervoeren; km prijs € 0,30. Het bestaat al in Eefde en Warnsveld. Actie: Pam 
zoekt dit uit. 

14. Bloemenkamp, petitie heeft veel losgemaakt. Een actieve bewonerscommissie 
vecht op vele fronten. (Margreet Vos, Marjan Dijkstra, Lineke Schouten). 

15. Briefje maken om nabestaanden te condoleren van overleden leden van de 
DR. Actie: Niels. 

16. Schouw: 8/12 OTTO 
  

WVTTK: 
3. Nieuw Dorpsplan na 2023; wie betrekken bij het opstellen daarvan? Voorzitters 

werkgroepen? Commissie samenstellen, voorleggen aan de ALV en daarna aan 
de slag. 
Actie Pam Voor komende vergadering ca. 3 oud opstellers van het 
Dorpsplan uitnodigen . 

4. Wanneer/hoe aftreden bestuursleden Pam 
5. Motie VVD aangenomen om rond Oud en Nieuw iets gezelligs te doen vpoor d 

eiegen dorpsbewoners, budget: € 500,-.Marije suggereert busje van Zo&Nu in te 
zetten om op Zondag 2 januari 2022 op drie verschillen de plekken in het dorp 
een oliebol(betaalbaar?) en warme chocolade en koffie/thee uit te delen om zo 
de onderlinge betrokkenheid te stimuleren. Actie Pam Marije Dit idee wordt 
nader uitgewerkt door Rien Dijkstra en  Pam. En communiceren. Plan: 
zondagmiddag 3 januari: via busje Zo&Nu: uitdelen vanaf Nijverheidsplein, 
Acaciaplein, en Grooterkamp.van bv 14.00-16.00 uur. Budget gemeente 
aangevuld met €300,- van DR. PR via Gorssel.nl, eigen Nieuwsbrief en eventueel 
buurtverenigingen.(Marije) Dijkstra is akkoord 

6. Nieuwjaarsreceptie bij De Hoek cancellen. 
7. Actie Pam uitzoeken of het kan om samen te komen op Nijverheidspleintje 

met bv vuurkorf en wat glühwein. Indien OK dan in de nieuwbrief. 
8. Provincie Gelderland heeft gezocht naar nieuwe gebieden om drinkwater op te 

pompen, omdat 30 procent meer vraag naar drinkwater wordt verwacht in 
2040. Het huidige voorstel telt elf nieuwe drinkwaterreserveringsgebieden (in 
Gelderland). Een van de gebieden betreft het gebied tussen Deventer en 
Zutphen. Onder andere uit dit gebied denkt men in de toekomst de grootste 
hoeveelheden water te kunnen halen. 

9. Voorbereiding verkiezingen: We maken een samenvatting van punten uit het 
dorpsplan en nieuwe actie punten en sturen dit naar fractievoorzitters. Actie 
Pam, Marije, Otto NOG DIT JAAR 

Volgende vergadering : 10-01-2022 

07-02-2022 

07-03-2022 

  

 


